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 Or.0002.4.2021 

 

 

Protokół Nr XXIV/21 

z XXIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 1 lipca 2021 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, a zakończono o godz. 1220. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 15 radnych. 

  

Radni obecni na XXIV Sesji: 

 

1. Buśko Leon, 

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej, 

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,            

11. Tomasik Urszula,                 

12. Urbańska Stanisława,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

Skarbnik Gminy p. A. Chrzanowską - Laszuk, Sekretarza Gminy p. R. Konobrockiego, sołtysów 

Gminy Drohiczyn oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ostatnim czasie zmarł Zbigniew Ruczaj. Poprosił o powstanie i 

powiedział, aby minutą ciszy uczcić jego pamięć. 

Następnie powiedział kilka słów na temat życia i pracy Zbigniewa Ruczaja. 
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Ad. 2. 

 

Przewodniczący poinformował, że Burmistrz prosi o wprowadzenie do porządku obrad 3 uchwał. 

Burmistrz odczytał tytuły i uzasadnił konieczność podjęcia tych uchwał. 

Przewodniczący poprosił Burmistrza o uzasadnienie tej prośby. 

Po uzasadnieniu Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o wprowadzenie 3 

dodatkowych uchwał. 

 za wprowadzeniem – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w 

Drohiczynie, wraz ze zmianami: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Analiza gospodarki odpadami komunalnymi za 2020 r. 

6. Raport o stanie Gminy Drohiczyn, w tym debata nad raportem. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029, 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2020 r., 

d) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury 

w Drohiczynie za 2020 rok, 

e) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Drohiczynie za 2020 rok, 

f) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna, 

g) udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 

r., 

h) odwołania Skarbnika Gminy Drohiczyn, 

i) powołania Skarbnika Gminy Drohiczyn, 

j) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

k) organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy 

Drohiczyn, 

l) utworzenia gminnej jednostki budżetowej o nazwie „Bajkowa Kraina”, 

m) utworzenia Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach, 

n) przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „Akademia Seniora”, 

o) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Drohiczyn, w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

p) zmiany w Uchwale Nr XIX/140/20 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 

2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 



 

3 

 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, 

q) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

określenia terminu i miejsca składania deklaracji, 

r) zmian w Statucie Gminy Drohiczyn, 

s) planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Drohiczyn, a 

także granice obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Drohiczyn, a także inne organy od dnia 1 września 2021 r., 

t) zapewnienia ujęcia w budżecie Gminy Drohiczyn środków finansowych na 

dokumentację pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1728 od skrzyżowania z 

miejscowością Minczewo do granicy gminy w stronę Perlejewa”, 

u) przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „Nasza Świetlica”. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XXIII Sesji Rady Miejskiej przy 

stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołu. 

Rada nie wniosła uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXIII Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XXIII Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad. 4.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie (zał. nr 2).  

 

Burmistrz poinformował, że cieszy się, że są obecni sołtysi. Powiedział o szczepieniach przeciwko 

COVID-19 i poinformował, że w gminie Drohiczyn zaszczepiło się 23% mieszkańców, w 

Siemiatyczach 26%, co stanowi w skali kraju 30%. Nie jest to zadowalający wynik, dlatego prosi i 

apeluje o rozwagę. 
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Następnie odczytał o omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem. 

Dodatkowo poinformował o: 

 projekcie utworzenia w naszej szkole Punktu Centrum Nauki Kopernik, zostaną udostępnione 

nam 15 lub 18 eksponatów – nieodpłatnie, naszym zadaniem będzie dostosowanie budynku, 

 w najbliższym czasie zostanie złożony wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska na dofinansowanie odbioru folii rolniczych od rolników gminy Drohiczyn, termin 

wykonania to wiosna 2022 r. 

 wizytach doradcy – Inspektora nadzoru, który będzie odwiedzał gospodarstwa i doradzał w 

sprawie montażu paneli fotowoltaicznych, 

 odebranej strategii w ramach projektu dotyczącego utworzenia dwóch szlaków kajakowych 

 uruchomieniu przez PKS NOWA Siedlce linii autobusowej Drohiczyn – Siemiatycze – 

Białystok i z powrotem, która ruszy prawdopodobnie od września 2021 r. 

 złożonym odwołaniu do Ministra Finansów w związku z funduszem sołeckim, gdzie zostało 

cofnięte dofinansowanie w wysokości 37 tys zł na cele przeznaczone w ramach funduszu 

sołeckiego w gminie, ostatecznej decyzji nie ma jeszcze, sprawa jest w Wojewódzkim Sądzie 

Administracyjnym, będziemy walczyć o swoje, bo naszym zdaniem niewłaściwie została 

wydana decyzja. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są pytania do omówionego sprawozdania? 

Radny Żero podziękował za współpracę w ramach budowy dróg i zapytał co dalej będzie 

remontowane? 

Burmistrz odpowiedział, że być może w ramach scaleń uda nam się wyremontować niektóre drogi, 

jest współpraca ze Starostwem Powiatowym w Siemiatyczach, dlatego widzi duże szanse na te 

remonty. 

Sołtys Wierzchucy Nagórnej zapytała odnośnie przepustu, co dalej z tą sprawą? 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie uwzględnione to w dokumentacji. 

Sołtys Zajęcznik zapytała czy będzie wyremontowany łącznik biegnący do drogi powiatowej? 

Burmistrz odpowiedział, że na takie krótkie odcinki nie jest wymagana szeroka dokumentacja, 

dlatego postarają się zrobić to w ramach posiadanych możliwości. 

 

Więcej pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia 

podziękował Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

 

Ad. 5.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Inspektor S. Surmacz – Krzyżewską, w 

celu omówienia analizy gospodarki odpadami komunalnymi za 2020 r. (zał. nr 3). 

Inspektor poinformowała, że analiza dostępna jest na stronie internetowej gminy i prosi o pytania. 

Dodatkowo powiedziała o odbytej kontroli przy odbiorze odpadów. Dopatrzyła się wielu uchybień, 

powstało mnóstwo pytań w związku z tym i z odbytą kontrolą. 

Zapowiedziała też kontrolę w Gminnym Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie pod 

względem ilości osób zamieszkałych w gospodarstwach. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Inspektor za zabranie głosu. 
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Ad. 6. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, w celu omówienia 

raportu o stanie Gminy Drohiczyn za 2020 r. 

Burmistrz omówił raport zgodnie z załącznikiem nr 4. Poinformował jakie dane składają się na raport, 

o środkach finansowych, o wydatkach i dochodach w roku 2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że jeśli chodzi o przyszłość naszej gminy, to widzi potencjał 

w rolnictwie, które bardzo dobrze prosperuje. Rozwój turystyki przez ostatnie lata jest na wysokim 

poziomie, nastąpił ogromny postęp, co daje możliwość utrzymania się lokalnym przedsiębiorcom. 

Jeśli chodzi o ochronę środowiska, są 2 oczyszczalnie ścieków, powietrze w okresie jesienno 

wiosennym jest zanieczyszczone, z powodu palenia w nieekologicznych piecach. 

Radny Daniluk pochwalił wszystkie przedsięwzięcia o których powiedział Przewodniczący RM, ale 

uważa, że powinien znaleźć się inwestor, który będzie na to wszystko łożył, żeby odciążyć Gminę. 

Burmistrz powiedział że w ciągu ostatnich lat wybudowano 60 km dróg, na terenie gminy czynnych 

jest 6 restauracji, które dobrze prosperują, podatek CIT wzrósł, co cieszy, rozwój turystyki jest na 

bardzo wysokim poziomie, turyści bardzo chwalą, dlatego też uważa, że należy uznać to za bardzo 

dobre funkcjonowanie gospodarki w gminie Drohiczyn. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Burmistrzowi za zabranie 

głosu. 

 

Radna Tomasik opuściła obrady o godz. 1030 , zatem liczba radnych zmniejszyła się do 14. 

 

Ad. 7. 

a) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r.  

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 5. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/186/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 

jednogłośnie. 

 

b) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na 

lata 2021-2029. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 6. 
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Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/187/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029 jednogłośnie. 

 

c) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy za 2020 r. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 7. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/188/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2020 r. jednogłośnie. 

 

d)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko 

Gminnego Ośrodka Kultury w Drohiczynie za 2020 rok. 

 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 8. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/189/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Drohiczynie za 2020 rok jednogłośnie. 
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e) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Drohiczynie za 2020 rok. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 9. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/190/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Drohiczynie za 2020 rok jednogłośnie. 

 

f) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna. 

Sekretarz poinformował, że raport o stanie Gminy Drohiczyn za 2020 r. jest warunkiem o udzielenie 

wotum zaufania. Raport został złożony w czasie obligowanym przez ustawę, umieszczony na stronie 

internetowej i przekazany radnym. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/191/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Drohiczyna jednogłośnie (zał. nr 10). 

 

Na posiedzenie sesji dołączył Wicestarosta siemiatycki, p. Sylwester Zgierun. 

 

g) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 r. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 11. 

Dodatkowo poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny Żero poinformował, że w dniu 18 czerwca 2021 r. odbyło 

się posiedzenie komisji, na którym członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali udzielenie 
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absolutorium Burmistrzowi Drohiczyna.  

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/192/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. jednogłośnie. 

 

Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi uzyskania absolutorium. Następnie burmistrz skierował 

kilka słów i podziękował za zaufanie. 

 

Głos zabrał Wicestarosta siemiatycki p. S. Zgierun również pogratulował jednogłośnie uzyskanego 

absolutorium. Powiedział o współpracy, którą bardzo ceni, korzyści są dla obu stron. Podziękował 

również za pomoc przy zorganizowaniu masowego punktu szczepień w Siemiatyczach. 

Głos zabrał sołtys Miłkowic Janek, który przyłączył się do złożonych gratulacji i cieszy się z owocnej 

współpracy. 

h) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. Borzyma, w celu omówienia 

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Drohiczyn. 

 

Burmistrz stwierdził, że Skarbnik odchodzi na emeryturę i jest konieczność odwołania przez Radę 

Miejską. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – 1 osoba, 

 kto się wstrzymał –  1 osoba. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/193/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Drohiczyn 

większością głosów (zał. nr 12).  

 

Burmistrz powiedział kilka słów podziękowania za współpracę ze Skarbnik przez 17 lat. Przekazał 

kwiaty i pamiątkowy grawerton, a następnie złożył życzenia w związku z przejściem na emeryturę. 

Do życzeń dołączył się Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Skarbnik podziękowała za miłe słowa skierowane w jej stronę i za współpracę przez te wszystkie 

lata. 
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i) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. Borzyma, w celu omówienia 

uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Drohiczyn. 

 

Burmistrz zarekomendował na stanowisko Skarbnika, p. Weronikę Romaniuk, zam. Narojki. Po 

krótce przedstawił karierę zawodową w Urzędzie Miejskim i podsumowując powiedział, że 

proponowana osoba daje gwarancję prawidłowej realizacji zadań na wyżej wymienionym 

stanowisku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej również pozytywnie wypowiedział się na temat p. Weroniki 

Romaniuk.  

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/194/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie powołania Skarbnika Gminy Drohiczyn 

jednogłośnie (zał. nr 13). 

 

Następnie nowo wybrana Skarbnik podziękowała za obdarzenie zaufaniem i ma nadzieję, że 

współpraca będzie przebiegała pomyślnie. 

 

Przewodniczący podziękował nowo wybranej Skarbnik za zabranie głosu i zarządził przerwę w 

obradach. 

 

j) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 14). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/195/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego jednogłośnie. 
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k) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek 

organizacyjnych Gminy Drohiczyn. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 15). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/196/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn jednogłośnie. 

 

l)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej o nazwie „Bajkowa 

Kraina”. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 16). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/197/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

o nazwie „Bajkowa Kraina” jednogłośnie. 

 

m)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 17). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 
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 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/198/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w 

Ostrożanach jednogłośnie. 

 

n) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „Akademia Seniora”. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 18). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/199/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą 

„Akademia Seniora”  jednogłośnie. 

 

o) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Drohiczyn, w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 19). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/200/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Drohiczyn, w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu jednogłośnie. 
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p) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Nr XIX/140/20 Rady Miejskiej w Drohiczynie z 

dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 20). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/201/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zmiany w Uchwale Nr XIX/140/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów jednogłośnie. 

 

q) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz określenia terminu i miejsca składania deklaracji. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 21). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/202/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn jednogłośnie. 

 

r) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Drohiczyn. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 
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w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 22). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/203/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zmian w Statucie Gminy Drohiczyn 

jednogłośnie. 

 

s) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Drohiczyn, a także granice obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Drohiczyn, a także inne organy od dnia 1 września 2021 r. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 23). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/204/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn jednogłośnie. 

 

t) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zapewnienia ujęcia w budżecie Gminy Drohiczyn środków 

finansowych na dokumentację pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1728 od skrzyżowania z 

miejscowością Minczewo do granicy gminy w stronę Perlejewa”. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 24). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/205/21 Rady 
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Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zapewnienia ujęcia w budżecie Gminy 

Drohiczyn środków finansowych na dokumentację pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1728 od 

skrzyżowania z miejscowością Minczewo do granicy gminy w stronę Perlejewa” jednogłośnie. 

 

u) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „Nasza Świetlica”. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.06.2021 r. (zał. nr 25). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIV/206/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą 

„Nasza Świetlica” jednogłośnie. 

 

Ad.  8. 

 

Radna Pogorzelska zaproponowała, aby zamontować klimatyzację w budynku MGOK. 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie to wzięte pod uwagę w nowym roku budżetowym. 

Sołtys wsi Smorczewo prosi o remont drogi w Smorczewie. 

W tym temacie wypowiedział się Starosta siemiatycki, który poinformował, że temat jest znany, 

natomiast ze środków zewnętrznych nie ma możliwości wykonania tego remontu, a własnych 

środków nie posiadają w chwili obecnej. Nie wykluczają jednak zaciągnięcia kredytu, w celu 

wykonania remontu. 

Radny Daniluk zapytał, kiedy będzie znakowane skrzyżowanie w Obniżu oraz kiedy zostanie zebrane 

pobocze? 

Starosta odpowiedział, że szczegółowej odpowiedzi udzieli po wykonaniu telefonu. 

Jeśli chodzi o zebranie pobocza, to Starosta uważa, że są to skutki niewłaściwego wykonania, 

natomiast radny Daniuk uważa, że nie są to błędy projektowe 

Burmistrz poinformował, że ze względu na pandemię nie będzie w tym roku Dni Drohiczyna.  

Zaprasza na 7-8 sierpnia 2021 r. na spływ kajakowy – 500 kajaków. 

Jeśli chodzi o Dożynki Gminne, to nie wiemy jeszcze czy będą, czas pokaże. 

 

O godz. 1211  radna Tomasik powróciła na salę obrad, zatem liczba radnych wzrosła do 15. 

O godz 1212 obrady opuścił radny Wojtkowski, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 14. 

 

Sołtys Zajęcznik z racji, że pracuje w Przychodni w Drohiczynie naświetliła sprawę szczepień 

przeciwko COVID-19 i powiedziała, że jest coraz mniej chętnych. 

Burmistrz określił to jako brak odpowiedzialności, a Przewodniczący RM apeluje o rozwagę. 

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Drohiczyna zapytał co z gazyfikacją Drohiczyna? 

Burmistrz odpowiedział, że te deklaracje, które zostały złożone, są zgłoszone. Ze względu na brak 

środków ocenia, że w tym roku nie przewiduje gazyfikacji Drohiczyna. 



 

15 

 

Ad. 9. 

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1220 zamknięcia XXIV Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

 

Protokołowała:                                   

Marta Nielipińska                                                                                 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

   mgr inż. Marian Rogowiec                                                 


